



香港學界體育聯會

**THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION**

香港九龍柯文田迦密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Camel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

**Head Office**

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

**HK Island & Kln Office**

Room 203

Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808

E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk

hkps@hkssf.org.hk

**External Office**

Room 201

Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525

E-mail: external@hkssf.org.hk

**N. T. Office**

Room 102

Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821

E-mail: nts@hkssf.org.hk

ntpsac@hkssf.org.hk

敬啟者：

**2021-2022 年度港九地域各區小學分會校際游泳比賽延期舉行通知**

就本會在 8 月 27 日發出之 2021-2022 年度港九地域小學體育比賽通告，及後經與多方詳細及深入商討後，決定將原定於本年 10-11 月舉行之校際游泳比賽延期至下學期舉行(視乎場地安排)。稍後如有最新消息將於本會網頁上公布，敬請垂注及見諒。學校在現階段如有任何查詢，歡迎致電 2711 9182 與本會職員聯絡，謝謝！

此致

港九地域各小學會員學校

校長及體育科主任

執行秘書 李啟茂 謹啟

日期：二零二一年九月廿三日

**Reschedule of competition  
for Inter-Primary Schools Swimming Competition 2021-2022**

Subsequent to the Notice on Sports Competition for HK Island and Kowloon Region Primary Schools dated 27 August 2021, and after thorough consultation and discussion with various parties, the captioned competitions originally scheduled in October and November will now be re-scheduled to second-half school year (depend on the availability of venues).

The updated information for the competitions will be announced on our website. Thank you for your attention and understanding. For further enquiry, please feel free to contact the Secretariat at 2711 9182.

Stephen Lee  
Executive Secretary

To: Principal and P.E. Panel of all Member Primary Schools (HK Island & Kowloon Region)

Date : 23 September 2021